
Folketingets Sundhedsudvalg har den 18. jan. 2011 stillet følgende spørgsmål 
nr. 366 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 366:
’’Som opfølgning på ministerens svar på spørgsmål SUU alm. del spørgsmål 
276 og 277 bedes ministeren oplyse, hvorfor regeringen først i sommeren 
2010 tog initiativ til at undersøge, om det udvidede frie sygehusvalg og be-
handlingsgarantien på 4 uger har ført til en overbehandling af fedme- og ryg-
patienter, når Finansministeriet allerede i januar påpegede et problem”

Svar:
Jeg kan ikke genkende den sammenhæng, som spørgeren hentyder til, skulle 
være til stede. De i januar 2009 påpegede styringsmæssige udfordringer blev,
som jeg allerede har redegjort for i min besvarelse af spørgsmål 276, adresse-
ret i sommeren 2009. 

Med venlig hilsen
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